
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 7. september 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 786
Idet spørgeren i forbindelse med Kommissionens forslag til ændringsbudget 3 til EU 2023 
budget KOM (2023) 406 bemærker, at det nye skøn for mængden af ikkegenanvendt pla
stemballage er i opadgående retning for Danmarks vedkommende, hvilket kunne tyde på, 
at vores genanvendelsespolitik ikke slår til, og at vi er blevet dårligere til at genanvende 
plastemballage, er ministeren så enig i, at dette ikke er en tilfredsstillende udvikling?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marianne Bigum (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på marianne.bigum@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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